
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 8. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 585
Hvilke konsekvenser forventer ministeren, at det vil have for fremtidens ar-
bejdsmarked, hvor generationskløften mellem faglærte bliver stadigt dybere,
at regeringen vil gennemføre besparelser på over en halv milliard kroner på
erhvervsuddannelserne, som der lægges op til i forslaget til finansloven for
2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jacob
Mark (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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